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Interpelacia

w imieniu mieszkanc6w wloclawka, ponownie zwracam siq z proSbq o moiliwojd

zor8anizowanie na terenie naszego miasta ogrodzonych wybieg6w dla ps6w' Zgodnie z prawem

lokalnym wlaiciciel psa jest zobowiazany wyprowadzai go na smyczy iw kagaricu' Czqsto jednak

przepis ten jest lamany. Wynika to z faktu, ie milo6nicy zwierzEt pragna im zapewnii jak najlepsze

warunki ipozwalaja na swobodne wybieganie siq swoim pupilom' Niestety obniia to poczucie

bezpieczeistwa os6b spacerujqcych po parkach.

w wielu samorzEdach problem ten zostal rozwiqzany poprzez organizacjq ogrodzonych

wybieg6w dla ps6w. o takie rozwiqzanie we wloclawku postulowalem jui kilka lat temu. Do dzisiaj

jednak iaden wybieg dla ps6w w naszym mieicie nie powstaf'

Mieszkafcy, kt6rzy zwr6cili sie w ostatnim czasie do mnie' przyznajq 2e jest to rozwiqzanie

optymalne, bo z jednej strony zaspokaja potrzeby zwierzat w zakresie nieskrqpowanej aktywnoici'

a z drugiej strony poprawia bezpieczeristwo teren6w rekreacyjnych'

W zwiazku z powyzszym proszq o przeanalizowanie moiliwoici zorganizowania takich

wybieg6w dla ps6w w naszym mieScie.


